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ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Βασίλειος (Λάκης) Νικολάου Βασιλειάδης 

Βουλευτής Πέλλης 

Νέα Δημοκρατία 

08 Απριλίου 2025 

Προς: Το Τμήμα Αναφορών της Βουλής των Ελλήνων 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

Προς: τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών 

Προς: την Υπουργό Τουρισμού 

 

Θέμα: Αίτημα του Σωματείου Ενοικιαζόμενων καταλυμάτων Λουτρακίου για ηλεκτρονικά βιβλία 

 

Καταθέτω ως αναφορά προς τους αρμόδιους Υπουργούς το συνημμένο έγγραφο του Σωματείου 

Ενοικιαζόμενων Καταλυμάτων «Οι φιλόξενοι» Λουτρακίου Πόζαρ, σχετικά με αίτημά τους για εξαίρεση από τη 

διατήρηση ηλεκτρονικού βιβλίου πελατών και παρακαλώ για τη δική σας απάντηση σύμφωνα με το Α.125 του 

Κανονισμού της Βουλής. 

 

 

Ο αναφέρων Βουλευτής 

 

 

 

 

Βασίλειος Βασιλειάδης 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΑΝΑΦΟΡΩΝ:

1678

Ημερομ. Κατάθεσης:

10/4/2025



ΑΠΟ :

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΝΟΙΚΙΑΖΟΜΕΝΩΝ ΚΑΤΑΛΥΜΑΤΩΝ 

“ΟΙ ΦΙΛΟΞΕΝΟΙ” ΛΟΥΤΡΑΚΙ ΠΟΖΑΡ

ΠΡΟΣ ΒΟΥΛΕΥΤΗ:

κ.Βασιλειάδη Βασίλειο

Το νέο μέτρο που αφορά την εφαρμογή του ηλεκτρονικού βιβλίου πελατών είναι δύσκολο 

να υλοποιηθεί στις μικρές μονάδες ενοικίασης δωματίων, καθώς δεν είναι εύχρηστο για 

όλους.

Ζούμε σε ένα παραμεθόριο χωριό με πληθυσμό κάτω των 1500 κατοίκων. Οι περισσότερες 

επιχειρήσεις είναι μικρές και δεν διαθέτουν 24ωρη reception ή προσωπικό για τη συνεχή 

ενημέρωση των ηλεκτρονικών βιβλίων. Επιπλέον, πολλοί ιδιοκτήτες δεν έχουν τις 

απαραίτητες τεχνικές γνώσεις στη χρήση του διαδικτύου και των ηλεκτρονικών 

υπολογιστών, καθιστώντας το μέτρο αυτό ιδιαίτερα δύσκολο στην εφαρμογή του.

Για τους λόγους αυτούς, ζητάμε την εξαίρεση των ορεινών παραμεθόριων περιοχών 

με πληθυσμό κάτω των 1.500 κατοίκων από αυτό το μέτρο, καθώς η επαρχία 

χρειάζεται στήριξη για τη διασφάλιση της βιωσιμότητας των επιχειρήσεων, ιδιαίτερα στις 

ορεινές περιοχές που αντιμετωπίζουν μείωση πληθυσμού.




